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TI-DK bestyrelsesmøde  
Torsdag d. 4. januar 2024, kl. 17:30-19:30  
Fysisk på Dalgas Have CBS, lokale DH.Ø.2.71, 2000 Frederiksberg 
 
Fremmøde: 
 
Fysisk: Jesper Olsen, Karinna Bardenfleth, Natascha Linn Felix, Birgitte Bang Nielsen, Palle 
Johannesson, Charlotte Willer, Morten Vikær Hermansen, Katrine Harboe, Albert Bischoff, Cecilie 
Hærvig 
 
Afbud: Christian Ougaard, Lard Wriedt, Emma Siemens Lorentzen, Frederik Carl Windfeld, 
Kristian Jepsen 
 
Referat 
 
Godkendelse af dagsorden 
 

• Jesper foreslår et punkt indeholdende indsupplering af Morten Vikær Hermansen. Det 
godtages af bestyrelsen. 

 
Indsupplering 
 

• Morten indtræder som suppleant i bestyrelsen.  
 
Bestyrelsen siden sidst 
 

• Jesper er i kontakt med UM, som er meget interesserede i at afholde et arrangement om 
korruption i Ukraine. Birgitte retter på første oplæg til videre drøftelse med UM. Charlotte 
rækker ud til en relevant i kontakt ifm. arrangementet.  

• Vedr. nye lokaler får Morten snarest et tilbud, som han efterfølgende oplyser bestyrelsen 
om. Jesper har fået et tilbud af Noho.  

• Det besluttes, at den daglige ledelse (Jesper og Karinna) har mandat til at træffe en 
beslutning vedr. lokaler.   

• Natascha meddeler, at der afholdes møde for frivillige til projekt 1 næste uge og at 
sekretariatet og de ansvarlige i bestyrelsen afholder et møde i morgen (5/1).  

• Jesper meddeler, at Tivoli er stoppet med at give gratis kort til folketingsmedlemmer. Jesper 
har været i kontakt med direktøren i Tivoli og har givet udtryk for, at TI støtter op om 
beslutningen.  

 



 
Strategi v. Jesper og Karinna 
 

• Fokus på 1. søjle: Oplysningsarbejde. 
• Det besluttes, at bestyrelsen i foråret vil have fokus på koblingen mellem klima og 

korruption. 
• Det besluttes, at der til næste bestyrelsesmøde skal være et eller flere oplæg fra gæster vedr. 

klima samt koblingen til korruption. 
• Natascha har en relevant kontakt, som hun rækker ud til. 
• Sekretariatet kontakter sekretariatet i Berlin vedr. muligheden for at få et oplæg om klima og 

korruption. 
• Det besluttes, at den anden del af 1. søjle, aktivering af unge, er på dagsordenen til 

bestyrelsesmødet i maj.  
  
Nyt fra sekretariatet 
 

• Som nævnt har sekretariatet et møde med Natascha og Lars i morgen vedr. frivilliggruppen. 
Det vil på mødet blive besluttet, hvad der fremover skal være strategien pba. tilmeldingerne.  

• Mht. whistleblowerrapporten er der kommet feedback fra en håndfuld kommuner. Næste 
skridt er at indsamle data i februar og påbegyndelse af rapporten vil ske i marts. 

• Sekretariatet giver et overblik over pladserne til Generalforsamlingen 2024.  
• Sekretariatet meddeler, at ansættelsesprocessen for en ny student er påbegyndt og det 

forventes, at der er ansat en ny student i begyndelsen af februar.  
 
Økonomi 
 

• Palle præsenterer budget og reelle udgifter for 2023. 
• Bestyrelsen beslutter, at det skal være en hovedprioritet at rekruttere nye støttemedlemmer. 

 
Evt.  
 
  
 
  


